



# Our Share

Own part of Kerry

Country Employee Tax Notes - Saudi Arabia

देश के कर्मचारियों के लिए टैक्स नोट्स - सऊदी अरब

إرشادات ضريبية للموظفين حسب الدولة - المملكة العربية السعودية



The Employee Tax Notes summarises the tax treatment and individual tax-related responsibilities for shares acquired under Kerry's OurShare Plan.

This summary is for guidance only. **You taxation depends on your personal circumstances. It is recommended that you consult your own tax advisor to confirm your personal tax position.**

The information in this document is based on prevailing tax law and practice as at July 2025 and may be subject to change.

कर्मचारियों के लिए टैक्स नोट्स में 'Kerry' की OurShare योजना के तहत मिलने वाले शेयर्स पर टैक्स से संबंधित प्रक्रिया और व्यक्तिगत ज़िम्मेदारियों का संक्षिप्त विवरण दिया गया है।

इस संक्षिप्त विवरण का उद्देश्य सिर्फ मार्गदर्शन करना है। आपकी व्यक्तिगत परिस्थितियों के आधार पर आप पर टैक्स लगाया जाता है। इस बात का सुझाव दिया जाता है कि आप अपनी व्यक्तिगत टैक्स स्थिति की पुष्टि करने के लिए अपने कर सलाहकार से परामर्श करें।

इस दस्तावेज़ में दी गई जानकारी जुलाई 2025 तक के टैक्स नियम और प्रक्रिया पर आधारित है, और इसमें परिवर्तन हो सकता है।

لُلْخَص الإِرْشَادات الضَّرَبِيَّة لِلْمَوْظِفِينَ الْمُعَالَمَة الضَّرَبِيَّة وَالْمَسْؤُلِيَّات الضَّرَبِيَّة الْفُرْدَى الْمُتَعَلِّمَة بِالْأَسْهَمِ الْمُكَسَّبَة ضِمِّن خَطْلَة "حَصَّتَنَا" التَّابِعة لِمَجْمُوعَة كِيرِي.

يُقَدَّمُ هَذَا الْمَلْخَص لِلْأَغْرَاضِ إِرْشَادِيَّة فَقَط. وَتَخْضُع مَعَالِمَتَكَ الضَّرَبِيَّة لِظَّرْفَكَ الشَّخْصِيَّة. لِذَلِك، يُوصَى بِاستِشَارَةِ مُسْتَشَارِكِ الضَّرَبِيِّ الشَّخْصِي لِتَحْدِيدِ مَوْفَقَكَ الضَّرَبِيِّ بِدَقَّةٍ.

تَسْتَنِدُ الْمَعْلُومَاتُ الْوَارِدَةُ فِي هَذَا الْمَسْتَنِدِ إِلَى التَّشْرِيعَاتِ وَالْمَارِسَاتِ الضَّرَبِيَّةِ الْمُعْمَولَ بِهَا حَتَّى يُولِيُو 2025، وَالَّتِي قَدْ تَكُونُ عُرْضَةً لِلتَّغْيِيرِ.

## Country Tax Notes – Saudi Arabia

	Taxable Event	Tax Treatment	Employer Action	Participant Action
Enrolment	✗	-	-	-
Monthly Contributions	✗	-	-	-
Purchase	✗	-	-	-
Matching Share Grant	✗	-	-	-
Holding Period	✗	-	-	-
Matching Share Vest	✗	-	-	-
Dividend Reinvestment	✗	-	-	As Kerry is an Irish incorporated company, it is mandatory under Irish tax law for the company to deduct Dividend Withholding Tax (DWT) of 25% to your dividend. Please note that as your dividend is settled as reinvested shares, this does not have a direct cash impact on you. You may be eligible for tax refund from Irish Revenue. Please refer to the detailed information available on Irish Revenue website. It is recommended you seek advice from your personal tax advisor should you wish to apply tax refund or tax credit.
Sell Your Shares	✗	-	-	-

## Country Tax Notes – Saudi Arabia

### Income Tax Rates

There is no direct personal taxation in Saudi Arabia

### Capital Gains Tax

**Purchased Shares** - There is no direct personal taxation in Saudi Arabia, including no capital gains tax.

**Matching Shares** - There is no direct personal taxation in Saudi Arabia, including no capital gains tax.

### Individual Tax Reporting

#### [How to report the income via tax return?](#)

There is no direct personal taxation in Saudi Arabia.

## देश की टैक्स संबंधी जानकारी - सऊदी अरब

	टैक्स लगाने की स्थिति	टैक्स नोट्स का तरीका	नियोक्ता की गतिविधि	भागीदार की गतिविधि
नामांकन	✗	-	-	-
मासिक योगदान	✗	-	-	-
खरीद	✗	-	-	-
मिलान करने वाले शेयरों का आवंटन	✗	-	-	-
होल्ड किए जाने की अवधि	✗	-	-	-
मिलान करने वाले शेयरों का वितरण	✗	-	-	-
लाभांश पुनर्निवेश	✗	-	-	जैसा कि Kerry एक आयरिश निगमित कंपनी है, आयरिश टैक्स कानून के अनुसार कंपनी द्वारा आपके लाभांश से 25% लाभांश कटौती कर (DWT) लेना आवश्यक होता है। कृपया ध्यान दें कि आपके लाभांश को शेयर्स के रूप में फिर से निवेश किया गया है, इसलिए इससे आप पर प्रत्यक्ष रूप से नकद प्रभाव नहीं पड़ता है। आप आयरिश राजस्व से टैक्स रिफंड के पात्र हो सकते हैं। कृपया इस बारे में विस्तृत जानकारी प्राप्त करने के लिए आयरिश राजस्व की वेबसाइट पर जाएं। अगर आप टैक्स रिफंड या क्रेडिट के लिए आवेदन करना चाहते हैं, तो अपने निजी टैक्स सलाहकार से सलाह लेना बेहतर रहेगा।
अपने शेयर्स बेचें	✗	-	-	-

# देश की टैक्स संबंधी जानकारी - सऊदी अरब

## इनकम टैक्स की दर

सऊदी अरब में व्यक्तिगत तौर पर कोई प्रत्यक्ष टैक्स नहीं है

## पूंजीगत लाभ पर टैक्स

**खरीदे गए शेयर्स** - सऊदी अरब में व्यक्तिगत तौर पर कोई प्रत्यक्ष टैक्स नहीं लगाया जाता है, जिसमें पूंजीगत लाभ वाले टैक्स भी शामिल नहीं है।

**मिलान करने वाले शेयर्स** - सऊदी अरब में व्यक्तिगत तौर पर कोई प्रत्यक्ष टैक्स नहीं लगाया जाता है, जिसमें पूंजीगत लाभ वाले टैक्स भी शामिल नहीं है।

## व्यक्तिगत रूप से टैक्स रिपोर्टिंग

टैक्स रिटर्न के ज़रिए आय की रिपोर्ट कैसे करें?

सऊदी अरब में व्यक्तिगत तौर पर कोई प्रत्यक्ष टैक्स नहीं लगाया जाता है

## إرشادات ضريبية للموظفين حسب الدولة – المملكة العربية السعودية

إجراءات المشارك	إجراءات صاحب العمل	معاملة ضريبية	معاملة خاصة للضريبة	
-	-	-	✗	الالتحاق
-	-	-	✗	المساهمات الشهرية
-	-	-	✗	الشراء
-	-	-	✗	مكافأة الأسهم المطابقة
-	-	-	✗	مدة الاحتفاظ
-	-	-	✗	استحقاق الأسهم المطابقة
نظراً لأن مجموعة "كيري" شركة مسجلة في أيرلندا، فإن القانون الضريبي الأيرلندي يلزم الشركة باقطاع ضريبة استقطاع الأرباح (DWT) بنسبة 25% من أرباحك الموزعة. يرجى ملاحظة أن أرباحك شسوئي في صورة أسهم مُعاد استثمارها، ومن ثم، لا يترتب عليها أثر نقدي مباشر عليك. ويحق لك طلب استرداد ضريبي من مصلحة الضرائب الإيرلندية. للحصول على مزيد من التفاصيل، يرجى الرجوع إلى موقع مصلحة الضرائب الإيرلندية. ونوصي باستشارة مستشارك الضريبي الشخصي، إن كنت ترغب في التقديم بطلب لاسترداد ضريبي أو إعفاء ضريبي.	-	-	✗	إعادة استثمار الأرباح
-	-	-	✗	بيع الأسهم

## إرشادات ضريبية للموظفين حسب الدولة – المملكة العربية السعودية

### شراحت ضريبة الدخل

لا تفرض أي ضرائب مباشرة على الأفراد في المملكة العربية السعودية

### ضريبة الأرباح الرأسمالية

الأسهم المشتراء - لا تفرض أي ضرائب مباشرة على الأفراد في المملكة العربية السعودية، بما في ذلك ضريبة الأرباح الرأسمالية.

الأسهم المطابقة - لا تفرض أي ضرائب مباشرة على الأفراد في المملكة العربية السعودية، بما في ذلك ضريبة الأرباح الرأسمالية.

### الإقرار الضريبي الفردي

كيفية الإبلاغ عن الدخل من خلال الإقرار الضريبي؟

لا تفرض أي ضرائب مباشرة على الأفراد في المملكة العربية السعودية.

**Please note:**

1. No member of Kerry Group plc or any of their officers, employees, agents or representatives is giving you any investment, tax or other advice in relation to OurShare.
2. Whether or not you participate in OurShare is a personal decision which will have no impact on your employment relationship.
3. The value of Kerry shares and any investment you make can go down as well as up. Past share price performance is not a guarantee of future share price performance.
4. The number of shares you acquire each month using your contributions will vary depending on the share price and exchange rate at the time of purchase.
5. Exchange rates can fluctuate. You accept that neither Kerry Group plc and any of their officers, employees, agents or representatives will be liable for any loss due to movements in the exchange rate and/or due to delays in procuring a sale or transfer of the underlying shares.
6. The information provided in connection with your participation in OurShare serves as guidance only and is not intended to be specific to your own position. If you are in any doubt as to whether or not to join, you should seek duly-qualified independent, professional financial advice. Kerry Group plc and any of their officers, employees, agents or representatives cannot be held responsible for any action taken as a result of the information provided.
7. Your participation in OurShare is subject to the Plan Rules, Award Agreement and any other document incorporated by reference, which can be found on the OurShare hub. In all circumstances, including a conflict with the information provided on this website and other communications made in connection with OurShare, then the Plan Rules, Award Agreement and any other document incorporated by reference, will prevail.
8. At times, some colleagues may know information that's not yet public knowledge, but may impact our share price (e.g., upcoming year-end financial results). If this applies to you, it may impact your ability to trade in Kerry shares. You may be contacted by Kerry Group plc should this apply to you. See our Dealing in Securities Policy for more details.



#### कृपया ध्यान दें:

1. OurShare के बारे में Kerry Group plc या उसके कोई भी अधिकारी, कर्मचारी या एजेंट आपको कोई निवेश या टैक्स संबंधी सलाह नहीं दे रखे हैं।
2. इसमें भागीदारी करना पूरी तरह से आपका निर्णय है और इसका आपकी नौकरी पर कोई प्रभाव नहीं पड़ेगा।
3. Kerry के शेयरों की कीमत और आपका निवेश भी बढ़ या घट सकते हैं। पुराने शेयर की कीमत का प्रदर्शन आगे के समय के प्रदर्शन की कोई गारंटी नहीं देता है।
4. हर महीने आप जितने शेयर खरीदेंगे, वह उस समय की शेयर कीमत और मुद्रा की विनियम दर पर निर्भर करेगा।
5. विनियम दरों में उत्तर-चढ़ाव हो सकता है। आप खोकार करते हैं कि न तो Kerry Group plc और न ही उसके कोई अधिकारी, कर्मचारी, एजेंट या प्रतिनिधि विनियम दर में बदलाव और/या फिर मूल शेयरों को बेचने या ट्रांसफर करने में हुई देरी के कारण हुए किसी भी उक्सान के लिए उत्तरदायी होंगे।
6. OurShare पोजना में आपकी भागीदारी से संबंधित दी गई जानकारी सिर्फ मार्गदर्शन के लिए है और इसे आपकी विशिष्ट व्यक्तिगत स्थिति के अनुसार नहीं देखा जाना चाहिए। यदि आपको यह समझ नहीं आ रहा है कि आपको शामिल होना चाहिए या नहीं, तो आपको किसी योग्य, स्वतंत्र और पेशेवर वित्तीय सलाहकार से परामर्श लेना चाहिए। Kerry Group plc या उसके किसी भी अधिकारी, कर्मचारी, एजेंट या प्रतिनिधि को इस जानकारी के आधार पर कोई जाने वाली किसी भी कार्रवाई के लिए उत्तरदायी नहीं ठहराया जा सकता।
7. OurShare में आपकी भागीदारी योजना नियमों, अवॉर्ड एमीट, और किसी अन्य संदर्भित दस्तावेज़ के अधीन होगी, जिन्हें आप OurShare हब पर देख सकते हैं। हर स्थिति में, जिसमें इस वेबसाइट पर दी गई जानकारी या OurShare से जुड़ी अन्य संचार सामग्री और योजना नियमों/अवॉर्ड एमीट/अन्य संदर्भित दस्तावेज़ों के बीच कोई टकराव शामिल है, ऐसा कुछ भी होने पर योजना के नियमों, अवॉर्ड एमीट और अन्य संदर्भित दस्तावेज़ों को प्राथमिकता दी जाएगी।
8. कभी-कभार, कुछ सहयोगियों के पास ऐसी जानकारी हो सकती है जो सार्वजनिक रूप से उपलब्ध नहीं है, लेकिन उनका असर हमारी शेयर कीमत पर पड़ सकता है (जैसे कि अगामी वर्ष के आखिर में वित्तीय परिणाम)। यदि आप पर यह स्थिति लागू होती है, तो यह Kerry शेयर्स में ट्रेड करने की आपकी क्षमता प्रभावित हो सकती है। यदि आप पर यह स्थिति लागू होती है, तो आपसे Kerry Group plc की ओर से संपर्क किया जा सकता है। अधिक जानकारी प्राप्त करने के लिए, हमारी सिक्यूरिटीज के लेनदेन से जुड़ी नीति को पढ़ें।





**يرجى ملاحظة ما يلى:**

1. لا يقم أي عضو في مجموعة كيري "Kerry Group plc" ، أو أي من مسؤوليها، أو موظفها، أو وكلائها، أو ممثليها، لك أي استئناف استئنافية، أو ضررية، أو أي استئناف آخر، فيما يتعلق بخطبة حستاناً "OurShare".
  2. إن قرار فرار مشاركتك في خطبة حستاناً "OurShare" ، من عدمه، هو قرار شخصي، لا يوزع بأي شكل من الأشكال في علاقة عملك مع الشركة.
  3. تقبل قيمة اسمهم مجموعة كيري، وأي استئناف تقوم به، صدعاً و هيروطاً ، ولا يهدأ إلاء المبالغ لسعرهم ضمناً لأدائهم المستثنى.
  4. ينفيون عدد الأسماء التي تحصل عليها شريراً من خلال مسامحاتك لتعاقبهم والمبالغ وسعر صرف المبلغ وقت الشراء.
  5. قد تقبل أسماء المصرف، وطبلة، فذلك ينافي لا تكون مجموعة كيري "Kerry Group plc" ، أو أي من مسؤوليها، أو موظفها، أو وكلائها، أو ممثليها، مسؤولاً عن أي خسارة ناجمة عن تقبلات سعر المصرف، وأول عن أي تأثير في اتمام بيع أو نقل الأسماء الأساسية.
  6. تقدم المعلومات المتعلقة بمشاركتك في خطبة حستاناً "OurShare" للأغراض إرشادية فقط ، ولا يقصد بها أن تطبق تجديداً على موقف الضريبي، وإن لم تكن متقدماً من الأنصاص من عدم، فعليك طلب استئناف مساعدة ممهنة، من جهة مهنة تأمين حسب الأصول، ولا تتحمل مجموعة كيري "Kerry Group plc" ، ولا أي من مسؤولوها، أو موظفها، أو وكلائها، أو ممثليها، أي مسؤولية عن أي أرجحية ينادي بناءً على المعلومات المقدمة.
  7. تخضع مشاركتك في خطبة حستاناً "OurShare" لاحكام الخطأ، والاتفاقية المكافحة، وأي مسند آخر مذكور بالإلاحة؛ وكل ذلك متوفّر على منصة OurShare .تسود أحكام الخطأ، والاتفاقية المكافحة، وأي مسند آخر مذكور بالإلاحة، في جميع الأحوال؛ بما في ذلك حالات التعارض مع المعلومات الواردة في هذا الموقع الإلكتروني، أو أي من المراسلات الأخرى المعطلة بخطبة حستاناً "OurShare" .
  8. في بعض الحالات، قد يكون لدى الرملاء معلومات لم تفرض عنها، لكنها قد تؤثر في سعر مسمى الشركة (على سبيل المثال: الناتج الصالحي السنوية المرتفقة)، وإن الطلاق ينافي ذلك، فقد تؤثر في ترتيبك على دائرة أسماء مجموعة كيري "Kerry Group plc" إذا كان هذا ينطبق عليك.
  9. لمزيد من التفصيل، يرجى الرجوع إلى سياسة تداول الأوراق المالية.